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Stanowisko Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury odnośnie ustalenia Regulaminu wynajmu pomieszczeń w 

placówkach oświatowych z terenu Gminy Sulechów. 

Komisja obyła spotkanie, z udziałem zaproszonych Dyrektorów placówek oświatowych z terenu 

gminy Sulechów oraz dyrektora OSIR „Sulechowianka”. Komisja bazowała na projekcie regulaminu przy-

gotowanym przez Pana Burmistrza, z którym zapoznała zaproszonych dyrektorów. W toku dyskusji 

członków komisji wraz z zaproszonymi gośćmi komisja wypracowała poniższe stanowisko. 

Członkowie Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Sulechowie oraz dyrektorzy pla-

cówek oświatowych pozytywnie oceniają zaproponowany przez Burmistrza Sulechowa projekt regula-

minu wynajmu pomieszczeń. Do regulaminu wniesiono następujące uwagi/wnioski: 

1. Komisja wnioskuje o przeanalizowanie oraz dostosowanie do obecnych realiów cen wynajmu sal 

sportowych mieszczących się przy szkołach. Większość z tych kwot jest nie zmieniana od dawna. Biorąc 

pod uwagę inflację, ceny te są nieadekwatne do dzisiejszych realiów. 

2. Komisja wnioskuje o doszczegółowienie tabeli kosztów wynajmu sali. Komisja rekomenduje aby po 

ustaleniu nowej tabeli kosztów wynajmu sali, wprowadzić zasadę corocznej waloryzacji o wskaźnik in-

flacji podawany przez GUS.  

3. Komisja na wniosek dyrektorów szkół wnioskuje o rozważenie możliwości oddelegowania z CUW 

osoby, odpowiedzialnej za udostępnianie sal (otwieranie i zamykanie). W zgodnej opinii dyrektorów ten 

aspekt jest aktualnie sporym organizacyjnym wyzwaniem i pomoc w tym zakresie wydaje się nieo-

dzowna. 
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